



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,
164 40 Kista
insektionen.se

Mästarråd #1

2021-01-3, Kl. 18:00, Sal Cyberspace



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästaren Anna Karlsson förklarar mötet öppnat 18:20.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet betraktas behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

Anna Karlsson valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Erik Almqvist valdes till sekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

1.6. Närvarande

Anna Karlsson, Erik Almqvist, Gabriel Klasson Landin, Bafoday Barrow, Mattias Lind.

1.7. Adjungeringar

Punkten utgår.

1.8. Föregående protokoll

Finns på Tmeit:s hemsida.

1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan fastställs.

2. Rapporter - Reports

2.1. TraditionsMästare

Haft sin överlämning.

2.2. Vice TraditionsMästare

Haft sin överlämning. Ska på pubråd den 18e Januari.

- 2.3. PubMästare**
Haft överlämning, lyckats logga in på sin mail.
- 2.4. SkattMästare**
Ska på överlämning 4e Januari.
- 2.5. SkriptMästare**
Haft sin överlämning.
- 3. Inkomna motioner och Interpellationer**
Inga inkomna motioner eller interpellationer.
- 4. Förslag på propositioner**
Inga propositioner.
- 5. Beslut**
 - 5.1. Gourmets Ansvar**
<https://docs.google.com/document/d/1WzgCV3OA3EI0SpkCojTlliAaF2ctgzfUT6SyBcA9hyM/edit?usp=sharing>
 - 5.2. Granskning av aktivitetskrav enligt 5.3.8 i reglementet**
Det har yrkats dispens för HT20.
Beslutet har beviljats.
 - 5.3. Vraq-Beslut**
 - 5.3.1. Scar**
Har haft högt uppsatta roller, gått över vad som krävs av dem som medlemmar.
Beslutet har beviljats.
 - 5.3.2. Prolog**
Beslutet har beviljats.
- 6. Diskussionsfrågor**
 - 6.1. Uppföljning av event**
Haft inga event under 2021.
 - 6.2. Kommande event**
TentaGasque#2 online ska hållas 2021-01-16.
 - 6.3. Pubar**
 - 6.3.1. Alkfri märkesdrink**
Finns på flera andra studentpubar, folk gillar märken, vissa vill inte dricka alkohol i större mängder eller alls.

Märkesdrink märke idé. Ha ett spik märke och ett kista märke, där den ena är alkfri och den andra är med alkohol.

Idé om alkfri märkesdrink kommer tas upp på nästa Ö-råd.

6.3.2. Två spiken märken

Bordlägga idén tills vi öppnar igen. Bör sälja Spiken 20 märkena först då inga officiella pubar har hållits.

6.3.3. Nya spiken inför VPR

Bör ske då Spikenprovningen är ett stort evenemang för Tmeit, även om den Spiken 20 har knappt sålts.

6.4. Fredagspubar

Arbetslag ska tilldelas.

6.5. Tisdagspubar

6.5.1. Sälja gamla märken och göra gamla märkesdrinkar.

Kan dra ett större intresse till tisdagspubar och rensa lagret i förrådet.

6.6. Events med TMEIT

6.6.1. Absolut Gotland

Kontakta dem gamla mästarna om vilka planer dem hade inför AG och hur vi gör för att anmäla oss.

6.7. STAD

Vi har inte fått något återbud om tillstånd för Joar Edling och Erik Almqvist.

Kontakta Qmisk och ta upp problemet med fest utbildningen och KTHs nya krav så att detta tas upp som IN-sektionen. Förhoppningsvis innan pub rådet.

6.8. KMR

Två uppkommande möten 2021-02-15, 2021-03-22.

6.9. Inval

Är osäkra på grund av den nuvarande situationen. Svårt att hålla det i person för restriktionerna som pågår.

7. Kommande händelser

Öråd#1 ska hållas 2021-01-19.

8. Mötets avslutande

Mötesordförande Anna Karlsson förklarar mötet avslutat 19:59.

Anna Karlsson
Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Erik Almqvist
Mötessekreterare
Secretary of the Meeting